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Abstract (en)
The delivery device comprises injectors (34), an electronic box for controlling the injectors, and a butterfly body (8). Each injector includes a body
fitted with means for fastening into a housing emerging in the pipe and a tip pierced with an outlet passage for the fuel, delimiting a mixing chamber
connected to an air inlet. The device has an auxiliary air pipe (18), the inlet of which is situated upstream of the butterfly, where the flow rate can be
adjusted by a solenoid valve (20) and which conveys the air which has passed through the auxiliary air solenoid valve to the mixing chamber of the
injectors and to an additional solenoid valve (74) emerging downstream of the butterfly (10). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif d'alimentation comprend des injecteurs (34), un boîtier électronique de commande des injecteurs et un corps de papillon (8). Chaque
injecteur comporte un corps muni de moyens de fixation dans un logement débouchant dans la tubulure et un nez percé d'un passage de sortie du
combustible, délimitant une chambre de mélange reliée à une arrivée d'air. Le dispositif a une conduite d'air additionnel (18) dont l'entrée est située
en amont du papillon, où le débit est réglable par une électrovanne (20) et qui amène l'air qui a traversé l'électrovanne d'air additionnel à la chambre
de mélange des injecteurs et à une électrovanne supplémentaire (74) débouchant en aval du papillon (10). <IMAGE>
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